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PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #7 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 6 oktober 2024 kl.09:00 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Ropuddsvägen 1, Muskö 

Närvarande: Ordförande: Göran Westberg 

Kassör: Lennart Björkman 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Mia Paulsson, Joachim Wolf 

Suppleanter: Johan Andersson 

Frånvarande: Niklas Eckerblom 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Göran Westberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Arbetsfördelning i styrelsen 

I enlighet med föregående mötesprotokoll. 

6. Mötesfrågor 

6.1 Rapport av inkomna ärenden samt ordförandes rapportering 

Allt verkar fungera bra, inga stora frågor. Fråga från boende på Grangränd när vägen är 

åtgärdad efter skogsgallringen.  

6.2 Rapport om pågående vägförbättringar enligt fastställd plan 

Arbete utfört sedan årsmötet: 

Förbättringsåtgärder: Under städdagen i september monterades spegel i kurvan på 

Torpavägen. Avser kurvan vid ”badberget”. 

Backstigen: Planerat arbete och åtgärder är klart. 

Övrigt: Nytt avtal för snöröjning vintersäsongen 2024/2025 ska förhandlas. Förslag finns att 

vi denna gång gör ett avtal som också gäller för säsongen 2025/2026. 

Alla vägar är grusade enligt plan. Några vägar kan behöva åtgärdas och sladdas avseende 

gropar. 

Rolles Allservice har sålt alla maskiner och kan inte längre nyttjas för underhållsarbeten. 

Styrelsen undersöker möjliga alternativ för att hitta en ersättare. 

Vi behöver säkerställa att alla diken är funktionella. Styrelsen gör en inventering. Planerat att 

genomföras under oktober. 

Gupp på Torpavägen: Tas bort inför vintern. 

Hastighetsåtgärder på Hyttavägen: Dialog med andra vägföreningar. Gemensamt möte är 

planerat till den 12 oktober för diskussion. 

Viktoriavägen och Grangränd är fortfarande påverkade av skogsarbetet, ytterligare åtgärder 
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på dessa, men allt ris måste vara borttransporterat innan detta arbete påbörjas. 

Risborttagning är planerat för höst/vinter. 

6.3 Punkter från årsstämman 

- Säkerhetsåtgärder Torpavägen (kurva vid ”badberget”): Spegel uppsatt. Fortsatt 

undersökning avseende ytterligare möjlig åtgärd och kostnader. 

- Hastighetsdämpande åtgärder för Torpavägen: Klart med farthinder och spegel är på 

plats. 

6.4 Uppföljning av städdagen den 7 september 

Fungerade bra och relativt bra uppslutning, ca 40 personer. 

Förråd Torpastugan rensades. 

Arbetet med Notvarpsvägen blev klart. 

Lite ris ligger kvar efter Nässelviksvägen och en hög med parkslide behöver eldas upp. 

Mycket ris transporterades till uppsamlingsplats på Torpaängen. 

 

6.5 Kommunikation med medlemmar 

Adresser för kontakt med styrelsen: 

ordforande@torpaskog.com 

styrelsen@torpaskog.com 

Hösthälsning och övrig info till medlemmar: Göran skriver och skickar ett utkast till styrelsen 

innan upplägg på hemsidan och mailutskick. 

6.6 Övrigt 

Fortsatt höga hastigheter på Hyttavägen. Torpa Skog har blivit kontaktade av Rumme, som 

också ser detta som ett problem. ÖMV har i dagsläget svarat att de inte är intresserade av 

några åtgärder. Ett flertal vägföreningar kommer att gå ihop om detta. 

7. Ekonomi 

7.1 Rapport kassör 

Samtliga medlemmar har betalat. 

7.2 Avstämning relativt budget 2024 

Intäkter och utgifter är i stort i enlighet med budget. 

7.3 Saldo på konton 

Nordea (underhållskonto): 226 431 kr 

SBAB (förbättringsfond): 577 374 kr 

7.4 Övrigt 

Inget ytterligare. 

8. Planering inför årsmöte 2025 

Förslag på mötesdatum är den 10 maj 2025. Göran kontaktar extern ordförande och bokar 

lokal. 

Styrelsen behöver till årsmötet uppdatera vägplanen och bereda ev förslag. 

Information avseende senaste datum för att inkomma med motion till årsmötet kommer att 

anslås på hemsidan. 

9. Övriga frågor 

Nästa styrelsemöte genomgång av årscykel. 

10. Nästa styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte #8 planeras till den 24 november kl.09:00, hos Joachim på Hydroforvägen 

8. Styrelsemöte #9 planeras till den 12 januari kl.09:00, hos Göran på Besvärsvägen 11. 

11. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 
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Ordförande              Vid protokollet    Justerare 

Göran Westberg             Paola Zetterberg   Johan Andersson 

 

 


